
                                                                                                                                          

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:1 2025                       Hertsöns Områdesgrupp   

 

Datum:    Tisdag den 21 januari 2025 Kl.10.00  
     

Plats:   "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1, Hertsön   
 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK    

                                       Eva Bryggman, Studiefrämjandet 

                                       Jennifer Lagerskog, Hertsöns Bibliotek 

Jenny Wälitalo, Svenska Kyrkan, Luleå 

Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön 

Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan 

   Brita Ström, S-Föreningen Hertsön 

                                       Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken 

Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, Unga Örnar 

David Sundström, Pingstkyrkan Luleå 

                                       Bertil Henriksson, Frilansare 

 

Bilagor:                         2  

  

§1 Mötets öppnande   

       Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

     

§2 Fastställande av dagordning 

     Den förslagna dagordningen fastställs. 

  

§3 Val av sekreterare för mötet 

     Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet.  

   

§4 Föregående protokoll  

       Beslut: Protokoll Nr:10 från 2024-12-10 godkännes i befintligt skick. 

 

§5 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisation 

 a/ Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön, informerar om  

  ¤ Skrivelsen till LLT togs emot positivt, med att bussarna som står med halvljus på  

     Kråkörvägen vid Ängskolan. 

  ¤ Det var Styrelsemöte igår. 

  ¤ Årsmöte den 17/3 Kl.19.00 i ”Kubben”. 

  

 b/ Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan, informerar om  

  ¤ Indragna bidrag gör att samarbetet med Studiefrämjandet avslutas.  

  ¤ Helgerna är fullbokade i Bagarstugan, vardagar är det sämre med bokningar. 

  ¤ En ny värmepump är installerad i Bagarstugan. 

 



 c/ Sven-Eric Ronnebjer, Ordförande, PRO Hertsön/Lerbäcken och  

     Elisabeth Bergman, informerar om  

  ¤ Sven-Eric var igår på informationsträffen på Hertsöns Bibliotek. Luleå Kommuns  

     projektledare om olika projekt som pågår på Hertsön.  

    Tyvärr var det få åhörare närvarande, det var fler Kommunrepresentanter än  

     boenden på Hertsön. 

  ¤ Det finns inte plats för någon lokal i skolan för PRO. 

  ¤ Badhuset öppnar den 1/3 2025.  

  ¤ Information om Hertsöheden  

  ¤ 300 bostäder ska byggas för entreprenörer på nedre delen av Kattgrundsvägen. 

  ¤ Luleå Kommuns projektledare kommer tillbaka med mer information i april månad. 

  ¤ PRO har Medlemsmöte den 28/1 i ”Kubben”. 

  ¤ PRO har svårt med folk att ställ upp. 

  ¤ Elisabeth redogör om skrivelsen till Kultur och Fritid, angående en Hiss på  

     LSK: s Kansli. Svar har kommit, man håller på att inventera alla lokaler. Så vi får väl se  

     vad som händer med detta ärende. (Se Bilaga:1)  

 

 d/ Brita Ström, S-Föreningen Hertsön, informerar om  

  ¤ Lördag den 25/1 Kl.13.00 i ”Kubben”, inbjuder Norrbottens islamiska center  

     tillsammans med Socialdemokraterna i Luleå, till ett informationsmöte på Hertsön.  

     Om hur moskébygget ligger till och hur det kommer att påverka Hertsöborna. 

  ¤ S-Föreningen Hertsön har Årsmöte den 26/2. 

  

 e/ David Sundström, Pingstkyrkan Luleå, informerar om 

  ¤ Det är många fastighetsfrågor att reda ut, gällande lokalerna på Storgatan.                                                              

  ¤ Pingstkyrkan har god verksamhet och växer med 18% per år. 

  ¤ Har haft språkcafé i ”Kubben”, avvaktar med språkcafé under våren.  

 

  f/ Jennifer Lagerskog, Hertsöns Bibliotek, informerar om  

  ¤ Under januari-februari kommer förskolebarnen (6år), att få sitt första bibliotekskort. 

  ¤ Samverkan med BVB och förskolan, är ett projekt som funnits i 10 år. 

  ¤ Information på Badhuset om att bada, gratisbiljetter ska delas ut. 

  ¤ Poesikväll på Persiska, men även på svenska. 

  ¤ Verksamhet med barnen den 13/2 på ”Alla Hjärtans Dag”. 

 

 g/ Eva Bryggman, Studiefrämjandet, informerar om 

  ¤ Reparationer i lokalen fortgår, nya system ska installeras och en hörslinga. 

  ¤ Hjärtstartare är på gång.   

  ¤ Eva vill ha in uppslag på olika kurser som kan bedrivas i lokalen.  

     Som stickning, målning, loppmarknader, klädbytardagar etc… 

 

 h/ Bertil Henriksson, Frilansare, informerar om 

  ¤ Region Norrbotten har 4 kirurger ett samarbete med Finland och Norge,  

     så nu fungerar ögonmottagningen. 

  ¤ Bertil har skrivit en Hemställan. (Se Bilaga:2)  

 
 



   i/ Jenny Wälitalo, Svenska Kyrkan, Luleå, informerar om 

   ¤ Jenny är anställd detta år med musikprojekt för barn.  

   ¤ Måndag och onsdag eftermiddag, så börjar man träffa barnen som går i skolorna  

      närmast Kyrkan. Börjar med Svedjeskolans barn. Slagverktyg och blockflöjt gäller  

      från början. 

   ¤ Onsdagar är det mellanstadiet årskurs 4-8. 

   ¤ Ska kolla av med andra organisationer, så man inte kolliderar under lovdagarna. 

   ¤ Ska köpa in instrument, men Jenny efterlyser att få låna fioler m.m. till verksamheten. 

 

   j/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om  

   ¤ ”Montern” som är vid ICA Supermarket används lite, Ica vill ha den platsen. 

      Luleå SK är där med försäljning av Bingolotter vid Påsk och Jul. 

      Så vi släpper ”Montern” och låter ICA och Luleå Kommun göra upp om detta. 

   ¤ Det kommer att finnas möjlighet att vara där med ett bord vid försäljning framöver. 

   ¤ Sporthallen på Hertsöskolan kommer att vara klar före tidsberäkningen.  

      Så det pågår undersökning att flytta ner ”sporthallsmodulen” till grusplanen. 

   ¤ Årsmöte tisdag den 18/2 Kl.18.00, med palt. 

   ¤ Från ”Barnfonden” så kan vi ha de 2 första åren avgiftsfria. 

 

§6 Övriga frågor  

  ¤ David Sundström undrar om det inte finns på närmare håll att hämta grus på Hertsön.  
     Närmast är väl annars på Lursundet.  
 

§7 Nästa möte 

    Tisdag den 25 februari Kl.10.00, "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1. 

    Vårens möten 2025, 25/2, 25/3, 29/4, 27/5 och 17/6 (Våravslutning i Bagarstugan 17/6) 

 

§8 Avslutning  

     Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

     förklarar mötet för avslutat.  

    

 

 

Vid Protokollet                                                    Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


